
Shrnutí z jednání školské rady 17.12.2018 
a) Den 17. prosince 2018 se uskutečnilo první setkání školské rady v novém složení. 

b) Pan ředitel seznámil členy školské rady s financováním školy a zjednodušeným současným rozpočtem 

školy.  

c) Dále informoval o legislativních změnách v oblasti platových tarifů, jejich dopadů i na mzdové náklady 

školy a vzniku schodku mezi příjmy školy a skutečnými náklady na konci roku 2018 a v roce 2019.  

d) Školská rada konstatovala nutnost řešit co nejrychleji současný stav a požádala o zpracování podkladů, 

na jejichž základě bude možné přijmout potřebná opatření. 

e) Příští schůzka školské rady 15.ledna 2019 16 – 18 hod. 

 


